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Geachte heer Jongeneel,  

 

Op 28 oktober 2022 stelde u namens de fractie van Slydrecht.NU artikel 39 vragen 

over de samenstelling van de MAG. In deze brief treft u de beantwoording van uw 

vragen.  

 

Vraag 1: Bent u bekend met de Podcast van Sliedrecht24 d.d. 27 oktober 2022? 

(‘Vragen over selectie leden MAG; sollicitanten hoorden na hun brief niets meer’ 

https://sliedrecht24.nl/vragen-over-selectie-leden-mag-sollicitanten-hoorden-na-hun-

brief-niets-meer/) 

 

Antwoord: 

Ja. Na het vernemen van de berichten op Sliedrecht24 zijn we direct gestart met een 

intern onderzoek, om te achterhalen of dit klopte en zo ja, hoe dit kon gebeuren. 

 

Vraag 2: Na het beluisteren van de podcast van Sliedrecht24 vraagt onze fractie zich 

af hoeveel mensen überhaupt hebben gereageerd om zich kandidaat te stellen voor 

het MAG en hoe heeft de selectie heeft plaatsgevonden? 

 

Antwoord: 

Wethouder Ton Spek van het Programma Ruimtelijke Vernieuwing meldde 

dinsdagavond 3 november 2022 in de gemeenteraad dat de sollicitaties van vijf 

mensen helaas in de verkeerde mailbox terecht zijn gekomen, waardoor deze 

kandidaten geen reactie hebben ontvangen en niet hebben kunnen deelnemen aan de 

selectie. 

De selectie heeft plaatsgevonden op basis van de profielschets voor de MAG-leden en 

vervolgens middels een klikgesprek met de voorzitter.  

 

Vraag 3: Klopt de klacht van de heer Lavooi dat er 2 kandidaten van het MAG 

genegeerd zouden zijn? 

 

Antwoord:  

Het is correct dat er kandidaten geen reactie hebben gekregen op hun aanmelding 
voor de MAG. Dit is nooit de bedoeling geweest. Inmiddels is met alle kandidaten 

contact geweest, zijn excuses aangeboden voor de gang van zaken en is hen de vraag 
gesteld of ze alsnog openstaan voor lidmaatschap van de MAG. De MAG zal, voor de 

sollicitanten die nog steeds geïnteresseerd zijn in een lidmaatschap, een gesprek 
inplannen. De MAG kan naar aanleiding van deze gesprekken mensen voordragen aan 
college voor benoeming in de MAG. 
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Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 

 
 
 

N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
 
 
 


